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 PROTOKÓŁ NR 33/2014 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I SPRAW SPOŁECZNYCH 

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 08.10.2014 r. W GODZ. 13
00

- 14
00 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1 i 2*). 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy 

ul. Dąbrowskiego 17. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Informacja na temat bieżącej sytuacji ochrony zdrowia w Powiecie Wałeckim – 

materiał sesyjny. 

5. Informacja na temat naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2014/2015 – 

materiał sesyjny. 

6. Informacja na temat aktualnego stanu zatrudnienia nauczycieli w szkołach 

ponadgimnazjalnych podległych powiatowi - materiał sesyjny. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014 – 

materiał sesyjny. 

8. Informacja na temat prac remontowo-modernizacyjnych przeprowadzonych  

w szkołach podległych powiatowi w roku 2014 – materiał sesyjny. 

9. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 

10. Sprawy bieżące. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek.  

 

 

 

Ad pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – obecnych 10 członków Komisji, nieobecny jeden 

członek  Komisji Marek Subocz. 



  2 

Wobec powyższego Komisja może podejmować prawomocne decyzje.  

 

 

 

Ad pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Do porządku uwag nie zgłoszono. 

 

 

 

Ad pkt 4. 

Informacja na temat bieżącej sytuacji w ochronie zdrowia w Powiecie Wałeckim. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie, 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXXVII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 24.10.2014 r.* 

 

W posiedzeniu Komisji dot. niniejszego punktu uczestniczyli: Marek Kornet – Dyrektor 107 

Szpitala Wojskowego z Przychodnią SPZOZ w Wałczu, Wojciech Pastuszak – Naczelnik 

Wydziału Zarządzania Kryzysowego Bezpieczeństwa i Spraw Obywatelskich w/m. 

 

 

Jadwiga Jankowska-Klonowska – Członek Komisji oznajmiła, że przedmiotowa informacja 

została bardzo dobrze opracowana. Następnie zauważyła, iż czas oczekiwania na wizytę w 

poradni specjalistycznej jest nadal bardzo długi. 

 

Marek Kornet – Dyrektor 107 Szpitala Wojskowego w Wałczu wyjaśnił, iż ilość świadczonych 

porad specjalistycznych uzależniona jest od wysokości limitów. Koszt świadczeń 

ponadlimitowych będzie musiał pokryć Szpital. Pomimo, że Szpital jest instytucją 

nieprzynoszącą zysków musi się bilansować. Popadanie w długi powoduje, że środki 

finansowe wydatkowane są na inne cele, nie medyczne. Dlatego też nie powinno się 

dopuszczać do zbyt dużego przekraczania limitów. Obecnie (na koniec września) wartość 

nadlimitów szpitala opiewa na kwotę 2 mln. zł. Jest to kwota bardzo wysoka, która rodzi 

problemy zarówno dla szpitala jak i dla mieszkańców powiatu. Powyższe powoduje, że 

przyjęcia do szpitala muszą być ograniczane, co nie jest proste, gdyż pacjentowi w sytuacji 

zagrażającej życie nie można odmówić pomocy. Ponadto odmowa, może skutkować 

skierowaniem spraw do sądu, gdzie w przypadku przegranej Szpital poniósłby znacznie 

wyższe koszta z tytułu konieczności wypłacenia odszkodowań niż hospitalizacja takiego 

pacjenta..  

 

Jadwiga Jankowska-Klonowska – Członek Komisji poinformowała, iż kontrakty związane 

pomiędzy lekarzami podstawowej opieki zdrowotnej z NFZ kończą się z dniem 31 grudni 
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2014r. Z tego co się orientuje zostanie dokonana prolongata kontraktów. Nadmieniła, iż NFZ 

planuje wprowadzić pewne zmiany w onkologii. 

 

Marek Kornet – Dyrektor 107 Szpitala Wojskowego w Wałczu dopowiedział, iż w chwili 

obecnej NFZ zaczął poszukiwać środków finansowych na onkologię, zwiększył kontrole 

prawidłowości realizacji umów. Szuka oszczędności. Jeżeli powyższe działania się sprawdzą, 

pacjent cierpiący na nowotwór otrzyma szybko pomoc. Następnie zreferował na czym mają 

polegać zmiany jakie planuje wprowadzić NFZ dotyczące onkologii oraz problemy dotyczące 

finansowania powyższych. Poinformował również o wprowadzeniu dłuższego, do roku czasu 

okresu ważności recept oraz o możliwości wypisywania recept zaocznie. Na zakończenie 

poinformował, iż 107  Szpital Wojskowy w Wałczu zdobył certyfikat ISO, co daje 2  

dodatkowe punkty jeżeli chodzi o kontaktowanie. Natomiast w grudniu br. Szpital przejdzie 

audyt przeprowadzony przez Centrum Monitorowania Jakości i Certyfikacji z Krakwa. Jeżeli 

udałoby się uzyskać certyfikat byłby to ogromy sukces dla szpitala, gdyż certyfikat ten 

potwierdziłby dobrą jakość usług medycznych i umożliwiłby uzyskać dodatkowe punkty, a co 

za tym idzie więcej środków finansowych. Zaznaczył, iż od wysokości środków finansowych, 

jakie szpital otrzyma na opiekę stacjonarną zależy jego rozwój. 

 

Jadwiga Jankowska-Klonowska Członek Komisji zwróciła uwagę na problem 

niehonorowania przez lekarzy 107 Szpitala Powiatowego wyników badań laboratoryjnych 

wykonywanych przez inne niż szpitalne laboratorium. Jest to znaczne utrudnienie dla 

pacjentów zwłaszcza spoza Wałcza. Wyjaśniła, że do Człopy przyjeżdżają panie z 

laboratorium Gutlab z Wałcza i dokonują poboru krwi. Niestety lekarze z porani 

specjalistyczne 107 Szpitala wydają skierowania na badania laboratoryjne jedynie do 

laboratorium w Szpitalu.  

 

Tadeusz Wenio Członek Komisji w imieniu radnych pogratulował Panu Markowi Kornetowi 

wygranego konkursu na stanowisko dyrektora 107 Szpitala Wojskowego i życzył wszystkiego 

najlepszego. 

 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji w niniejszym punkcie poddano pod głosowanie 

zaopiniowanie informacji na temat bieżącej sytuacji ochrony zdrowia w Powiecie Wałeckim. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

 

 

 O godzinie 13
25

 posiedzenie Komisji opuścił Marek Kornet – Dyrektor 107 Szpitala 

Wojskowego z Przychodnią SPZOZ w Wałczu. 

 

 

W posiedzeniu Komisji dotyczącym punktu 5, 6, 7 ,8 oraz 9 porządku uczestniczył  

uczestniczyli: Jolanta Abroziak  – Dyrektor  ZS Nr 2 w Wałczu, Waldemar Rogulski - 

Dyrektor ZS Nr 1 w Wałczu, Piotr Filipiak - Dyrektor ZS Nr 3 w Wałczu, , Leszek Molka - 
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Dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu, Dorota Matuszak-Klupczyńska  - Dyrektor 

ZS Nr 4 RCKU w Wałczu, oraz Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

Turystyki  i Sportu w/m. 

 

 

 

Ad pkt 5. 

Informacja na temat naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny  

2014/2015. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXXVII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 24.10.2014 r.* 

 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu w/m 

poinformował, iż od 1 września br. Dyrektorem Zespołu Szkół Nr 2 w Wałczu jest Pani 

Jolanta Ambroziak. Następnie oznajmił, iż ogółem w wyniku naboru naukę w szkołach 

pnadgimnazjalnych rozpoczęło 587 uczniów. W roku ubiegłym wynik ten był o 100 uczni 

większy w porównaniu do tegorocznego. Powyższe będzie skutkowało uzyskaniem niższej 

kwoty subwencji oświatowej o ok. 600tys zł./700tys. zł.  Obecnie ok. 70% uczniów kontynuuje 

naukę w szkołach zawodowych natomiast ok.30 w liceach ogólnokształcących (nie wliczając 

Szkoły Mistrzostwa Sportowego).  

 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji w niniejszym punkcie poddano pod głosowanie 

zaopiniowanie informacji na temat naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny  

2014/2015. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

 

 

 

Ad pkt 6. 

Informacja na temat aktualnego stanu zatrudnienia nauczycieli w szkołach 

ponadgimnazjalnych podległych powiatowi. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXXVII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 24.10.2014 r. 

 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu w/m 

poinformował, iż w szkołach ponadgimnazjalnych powiatu w przeliczeniu na etaty ogółem 
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pełnozatrudnionych jest 163 nauczycieli, a niepełnozatrudnionych 32,40 co łącznie stanowi 

195,40. Następnie wyjaśnił, iż nie został zwolniony żaden nauczyciel. Na chwilę obecną 

nauczyciele, którzy nie mieli pełnych godzin w etacie uzupełniają je świadcząc pracę w innych 

szkołach ponadgmnazjalnych czy też pełniąc dyżury w internacie. 

 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji w niniejszym punkcie poddano pod głosowanie 

zaopiniowanie informacji na temat aktualnego stanu zatrudnienia nauczycieli w szkołach 

ponadgimnazjalnych podległych powiatowi. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

 

 

 

Ad pkt 7. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXXVII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 24.10.2014 r.* 

 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu w/m 

poinformował, iż zgodnie z ustawą z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty Zarząd 

Powiatu ma obowiązek przedłożyć Radzie Powiatu sprawozdanie pn. „Informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych.” W przedmiotowej informacji przedstawił najważniejsze dane 

dotyczące realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014. Następnie oznajmił, iż 

powiat wałecki pod względem wyników z egzaminu dojrzałości znajduje się w średniej 

krajowej, natomiast przewyższa średnią wojewódzką. Dodał, że uzyskano bardzo dobre 

wyniki poprawkowego egzaminu dojrzałości.  

 

Piotr Filipiak poinformował, iż Zespół Szkół Nr 3 podjął współpracę firmą Adamus ze 

Szczecna, która zaproponowała pokrycie kosztów zakupu wyposażenia drugiej sali 

warsztatów. Dlatego też zwraca się do Rady Powiatu z prośbą o wsparcie finansowe, 

dodając, iż remont jednego pomaszczenia o powierzchni ok. 20 m2 kosztował ok. 30tys zł. 

Wyjaśnił, iż wydatkując na remont pomieszczenia 10 tys. zł szkoła można zyskać, na 

zakupionym przez firmę Adamus urządzeniach, nawet 200-300tys. zł 

 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2013/2014.  

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. 
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Ad pkt 8. 

Informacja na temat prac remontowo-modernizacyjnych przeprowadzonych w szkołach 

podległych powiatowi w roku 2014. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie, 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXXVII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 24.10.2014 r.*  

 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu w/m zauważył, 

iż w okresie wakacyjnym tego w szkołach ponadgimnazjalnych powiatu prowadzono mniej 

prac remontowych w porównaniu z rokiem ubiegłym, gdyż nie było takiej potrzeby. Głównie 

prowadzone prace polegały na odnawianiu sal czy ciągów komunikacyjnych. 

 

Bogdan Białas Członek Komisji i jednocześnie Przewodniczący Rady Powiatu w Wałczu 

zauważył, że w informacji nie podano kwot, jakie szkoły wydatkowały na remonty z własnych 

środków.   

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki zwrócił się prośbą do dyrektorów szkół 

ponadgimnazjalnych o przedstawienie kolejno informacji na temat środków finansowych jakie 

wydatkowano na poprawę stanu technicznego budynków szkół oraz jaki zakres prac 

wykonano w ciągu ostatnich kilku lat. 

 

Dorota Matuszak-Klupczyńska – dyrektor  Zespołu Szkół Nr 4 RCKU poinformowała, że 

przez ostatnie dwie kadencje Rady Powiatu w Wałczu budynki szkoły zostały 

zmodernizowane. Zadania na realizację, których przez wiele lat nie było środków 

finansowych w jakiś sposób udało się zrealizować. Wybudowano salę audiowizualną, 

zmodernizowano sale lekcyjne utworzono pracownie językowe, pomieszczeni warsztatowe. 

Zauważa olbrzymi postęp w porównaniu do okresu tat 90-tych czy 2000. 

 

Leszek Molka – Dyrektor II LO w Wałczu poinformował, iż na  pośród wszystkich szkół na 

remont budynku II LO wydatkowano najmniej środków finansowych. Przeprowadzono 

wymianę stolarki konnej oraz odnowiono ciągi komunikacyjne, łącznie z wymianą drzwi. 

 

Waldemar Rogulski – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Wałczu poinformował, iż 

przeprowadzono remont elewacji budynku szkoły oraz budynku biblioteki jak i wymianę 

stolarki okiennej. Ponadto odnowiono ciąg komunikacyjne. W budynku internatu 

zainstalowano alarm oraz monitoring wizyjny na korytarzach. Nadmienił, że brakuje jedynie 

sali gimnastycznej, której budowa była planowana. Wyraził nadzieję, że przyszłości uda się 

powyższą inwestycję zrealizować.  

 

Jolanta Ambroziak – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Wałczu poinformowała, że ostatnich 

latach budynek szkoły zupełnie zmienił wygląd, przeprowadzono jego ter modernizację. 

Przebudowano pomieszczenia i wybudowano boisko. Następnie dodał, iż w ubiegłym roku na 
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remonty przeznaczone było jedynie 5 tys. zł, dlatego też wykonywano drobne, najpilniejsze 

prace remontowe. Na zakończenie oświadczyła, iż priorytetem jest obecnie wyposażenie sal 

lekcyjnych (pracowni) pod nową podstawę programową oraz zakup sprzętu dydaktycznego. 

 

Piotr Filipiak – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 w Wałczu oznajmił, iż ZS Nr 3 był najbardziej 

spośród wszystkich szkół zaniedbany zarówno, jeżeli chodzi o remonty jak i wyposażenie 

pracowni, Wymieniono stolarkę okienną w budynku głównym szkoły. Przeprowadzono remont 

Sali gimnastycznej wraz z przylegającej do niej boiskiem. Obecnie czyni się starania o 

pozyskane wyposażenia pracowni. Dzięki realizacji projektu pn. „Najlepszy w zawodzie” 

pozyskano już maszyny sterowane numerycznie. Udało się przeprowadzić remont prawie 

wszystkich pracowni (poza jedną). Na zakończenie oznajmił, iż w przyszłości konieczne będzie 

wybudowane nowych budynków warsztatowych. 

 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji w niniejszym punkcie poddano pod głosowanie 

zaopiniowanie informacji na temat prac remontowo-modernizacyjnych przeprowadzonych  

w szkołach podległych powiatowi w roku 2014. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie 

 

 

Posiedzenie Komisji o godzinie 13
45

 opuścili: Jolanta Ambroziak,, Waldemar Rogulski, Piotr 

Filipiak, Dorota Matuszak-Klupczyńska, Leszek Molka,  Józef Kropielnicki oraz członek 

Komisji Wiktor Kwaśniewski. 

 

 

 

Ad pkt 9. 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 

 

Zaopiniowano projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

 

- „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa 

Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2015-2018” w wyniku głosowania projekt 

uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu*; 

 

- „Programu współpracy Powiatu Wałeckiego w 2015 roku z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia   24   kwietnia   2003 roku  o  

działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie” – w wyniku głosowania projekt uchwały 

zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu*; 
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- zmiany uchwały Nr XXXIII/ 239 /2014 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 lutego 2014r. w 

sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2014 roku w wyniku głosowania projekt uchwały zaopiniowano 

jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu*; 

 

 

 

Ad pkt 10. 

Sprawy bieżące 

  

Bogdan Białas Przewodniczący Rady Powiat poinformował, iż w dniu 24 października br.  

po ostatniej planowanej sesji Rady Powiatu IV kadencji dla radnych zostanie zorganizowany 

poczęstunek. Chętni proszeni są o wpłacenie 50zł pracownikowi na stanowisku ds. obsługi 

Rady Powiatu. Następnie podziękował radnym za kondolencje z okazji śmierci jego ojca oraz 

za obecność uczestnictwo w pogrzebie. 

 

Janusz Różański Członek Komisji w imieniu Klubu Radnych Rady Powiatu w Wałczu 

„Wspólny Powiat” podziękował Przewodniczącemu Komisji za współpracę trakcie trwania 

IV Kadencji Rady Powiatu w Wałczu. 

 

 

 

Ad pkt 11. 

Wolne wnioski i zapytania 

 

 Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 

Przewodniczący Komisji o godz. 14
00

 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

* - Załączniki do wglądu w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego  

w Wałczu  

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała: 

  

Inspektor  

ds. Obsługi Rady Powiatu         

         Przewodniczący Komisji 

 

Anna Siwiec                                                                                Andrzej Gostołek 


